

MERCY CORPS – INTENT TO BID

(please don't send any bids or proposals with the Intent to Bid Form)

Country:	Sudan
Office:	Mercy Corps Offices across Sudan
Title of Procurement Activity:	Financial Service Provider in Sudan
Tender Reference Number:	MAR0014 - 2025

We intend to submit a bid or proposal in response to this solicitation upon receipt of the Tender Package with full instructions.

We understand that this is an Intent to Bid and in no way obligates this company to participate in this process. Also, this Intent to Bid does not constitute any transactional obligation between MC and the intended offeror.

Please find below the relevant information required to receive the Tender Package:

Organization Name		
Contact Person		
Main Telephone Number		
Alternative Telephone (if any)		
Business Email		
Business Address		
House / Building Number		
Street		
Street (if any)		
City		
Postcode (if any)		
Country		

Special Notice

Mercy Corps uses the SAP Ariba platform as its source to pay system. Suppliers are encouraged to register on the Ariba Commerce Cloud or log in using their existing Ariba Commerce Cloud account username and password in order to access the RFQ/RFP and submit their proposal/bid. Suppliers who are not able to register or access the system will receive the tender via email or hardcopy and be able to submit via email.

Mandatory questions and please indicate your preference (only select one response):

SÖURCE



#	Questions	Answer (Please Ci	rcle)
1	We are planning to use our existing Ariba Commerce Cloud Account.	Yes	No
	If the answer is Yes, please provide your Ariba Supplier Network ID.		
2	We are interested to register on the Ariba Commerce Cloud in order to participate in Mercy Corps procurement solicitation.	Yes	No
3	We intend to submit our bid or proposal via email because we are unable to register on the Ariba Commerce Cloud. We request that the Request for Quotations document or Tender Package be provided via email.	Yes	No
4	We intend to submit our bid or proposal via Tender Box because we are unable to register on the Ariba Commerce Cloud. We request that the Request for Quotations document or Tender Package be provided as hardcopies/printouts.	Yes	No

We hereby express the organization's intention of participating in the competitive solicitation process.

Form completed by (Name and Title)	
Telephone Number/s:	
Signature (only if submitted in person):	
Date:	

For Internal use, only

Official Notes

(only to be completed by the Head of Procurement, Mercy Corps)

Head of Procurement (Name and Title)	
Signature	
Date	





Supplier Information Form

The information provided will be used to evaluate the Company before contracting with the Mercy Corps.

Please complete all fields.

Supplier Information

Company Name	
Any other names company is operating under (Acronyms, Abbreviations, Aliases)	
Previous names of the company	
Address	
Website	
	Phone: Fax:
Primary Contact	Name: Phone Number: Email Address:
# of Staff	
# of Locations	
Avg. Value of Stock on Hand (USD)	
Government - owned (yes/no)	
Name(s) of Board of Directors	
Name(s) of Company Owner(s)	
Parent companies, if any	
Subsidiary or affiliate companies if any	



Financial Information

Bank Name and Address	
Name under which company is registered at bank	
Payment Terms	Payment By: <u>Check</u> Yes No <u>Wire Transfer</u> Yes No
Specify Standard Payment Terms (Net15, 30, etc.)	

Product/Service Information

List Range of Products/Services Offered	
Basis For Pricing (Catalog, List, etc.)	
List or link to the technical/security measures used to protect your product/services	
List or link to your data sub- processors	

References

Client Name:	Contact Name, Phone, Email Address:
Client Name:	Contact Name, Phone, Email Address:
Client Name:	Contact Name, Phone, Email Address:



Supplier Self-Certification of Eligibility

Company certifies that:

- 1. It, its affiliates and subsidiaries, owners, officers, directors and key employees (to the best of its knowledge) are not the subject of any government's sanctions, designations, donor rules or prohibitions, or laws prohibiting transactions with it/them. It is not the subject of any donor government investigation into its misconduct with any other recipient of that donors funding.
- 2. It, its affiliates and subsidiaries, owners, officers, directors and key employees have not and do not engage in any form of terrorism or attacks on civilians and do not provide any form of material support or financial resources for individuals or organizations that do engage in any form of terrorism or deliberate attacks on civilians.
- 3. It, its affiliates and subsidiaries, owners, officers, directors and key employees have not and do not engage in weapons or drugs manufacture, transport, sale or distribution.
- 4. It is not in default on any material credit agreement, bankrupt or being wound up, are having its affairs administered by the courts, have entered into arrangements with creditors, have suspended business activities, are the subject of proceedings concerning those matters, or are in any analogous situation arising from a similar procedure provided for in national legislation or regulations.
- 5. It is has not been determined to be in breach of a material contract by any legal body anytime within the past 2 years.
- 6. It pays taxes as and when due and is not currently the subject of any investigation or proceeding related to back-owed taxes.
- It provides workers compensation insurance to its workers in accordance with the laws of the countries where it operates.
- 8. It pays social security obligations as required in the countries where it operates.
- 9. It, its owners, officers and directors have not been convicted of an offense concerning its professional conduct and has not engaged in grave professional misconduct.
- 10. It, its affiliates and subsidiaries, owners, officers, directors and key employees have not been the subject of criminal investigation or judgement for fraud, corruption, human trafficking, spying, weapons transport or smuggling, sexual exploitation or abuse, internal sexual misconduct, abuse or exploitation of children, involvement in a criminal organization or any other criminal activity.
- 11. It treats its employees with dignity and respect and maintains social operating standards, including: working conditions and social rights; avoidance of child labor, bondage, forced labor, human trafficking or exploitation; assurance of safe and reasonable working conditions; freedom of association; freedom from harassment (including sexual harassment), exploitation, abuse, bullying and discrimination; protection of basic social rights of its employees and Mercy Corps beneficiaries.
- 12. To the best of its knowledge, no Mercy Corps employee, officer, consultant or other party related to Mercy Corps has a financial interest in the Company's business activities, nor is any Mercy Corps employee related to any owner, officer, director or employee of the company, and, if so, it will ensure that the relationship is disclosed to Mercy Corps and will not used for improper influence. Discovery of an undisclosed Conflict of Interest will result in immediate revocation of the Company's Authorized Supplier status and disqualification of Company from participation in future Mercy Corps procurement.
- 13. It understands that attempting to or agreeing to provide anything of value to any Mercy Corps employee, agent or representative for the purpose of encouraging that person to award Company a contract or take or not take any action related to any contract will result in immediate termination of any agreement. Company certifies that it does not engage in such conduct.
- 14. It understands that Mercy Corps seeks fair and open competition and the fairest price available and that any attempt by company to subvert fair and open competition, including working with other bidders to





fix prices, working to exclude competition, seeking confidential information from Mercy Corps or other bidders, using multiple related or controlled companies to give the appearance of competition, or any similar activity, will result in termination of any agreement. Company certifies that it does not engage in such conduct.

- 15. It understands that Mercy Corps prohibits any of its partners or suppliers from bribing public officials and certifies that it does not do so.
- 16. It is not conducting business under other names or aliases that have not been declared to Mercy Corps.

If the Company cannot certify to any of the above it should explain why not. Mercy Corps may take the individual circumstances into account for some situations. However, any false certification could be grounds for immediate disqualification and termination of any future agreement.

By signing the Supplier Information Form you certify that your Company is eligible to supply goods and services to major donor funded organizations and that all of the above statements are accurate and factual.

Company Name:	
Name of Representative:	
Signature:	
Date:	



FOR MERCY CORPS USE ONLY

Following documents have been provided [Update according to sections 3.3 and 4 of the Tender Package]:

Documents	
Legal Business Registration	
Latest Tax Registration Certificate	
[Insert other supporting document as per Tender Package]	
[Insert other supporting document as per Tender Package]	
Company Profile	
References from previous work projects	
[Insert other supporting document as per Tender Package]	
[Insert other supporting document as per Tender Package]	
[Insert other supporting document as per Tender Package]	
[Insert other supporting document as per Tender Package]	
[Insert other supporting document as per Tender Package]	

Ithis form confirm	an employee of Mercy Corps having completed and reviewed the accuracy of information provided:	
Name		
Title		
Signature		
Date*		
*Supplier to be re	authorized one year from this date.	

7 **SÖURCE**



منظمة ميرسى كور - نية تقديم العطاء

(يُرجى عدم إرسال أي عطاءات أو عروض مع نموذج نية تقديم العطاء)

البلد:	السودان
المكتب:	مكاتب ميرسي كور في السودان
مسمى عملية الشراء:	مقدم الخدمات المالية في السودان
الرقم المرجعي للمناقصة:	MAR0014 - 2025

نعتزم تقديم عطاء أو عرض رداً على هذا الطلب بمجرد استلامنا حزمة المناقصة كاملةً مع كافة التوجيهات.

نفهم أن هذا مجرد إشعار بنية تقديم عطاء، ولا يُلزم الشركة بأي شكل من الأشكال بالمشاركة في هذه العملية. وعلاوة على ذلك، لا يشكل هذا الإشعار بنية تقديم العطاء أي التزام تعاقدي بين منظمة "ميرسي كور" (MC) والمطرف المعني بتقديم العرض.

يُرجى إدخال المعلومات المطلوبة أدناه لاستلام حزمة المناقصة:

اسم المؤسسة
جهة الاتصال
رقم الهاتف الرئيسي
رقم هاتف بدیل (اِن وجد)
البريد الإلكتروني الخاص بالعمل
عنوان العمل
رقم المنزل / المبنى
الشارع
اسم الشارع (إن وجد)
المدينة
الرمز البريدي (إن وجد)
الباد

إشعار خاص

تستخدم منظمة ميرسي كور منصة SAP Ariba كنظام أساسي لتسديد المدفوعات. ويُنصَح الموردون على التسجيل في منصة Ariba Commerce Cloud أو تسجيل الدخول باستخدام اسم المستخدم وكلمة المرور الحاليين لحسابهم في منصة Commerce Cloud أو تسجيل الدخول باستخدام العروض وإرسال عطاءاتهم/عروضهم. وسيتلقى الموردون الذين لن يتمكنوا من التسجيل أو للوصول إلى النظام المناقصة عبر البريد الإلكتروني أو نسخة ورقية، وسيكون بإمكانهم تقديم عروضهم عبر البريد الإلكتروني.





أسئلة إلزامية، يُرجى الإشارة إلى تفضيلاتك (اختر إجابة واحدة فقط):

دانرة)	الإجابة (يُرجى وضع	العيارات	مسلسل
Я	نعم	ننوي استخدام حسابنا الحالي على منصة Ariba Commerce Cloud.	1
		إذا كانت الإجابة "نعم"، يُرجى تقديم معرف شبكة موردي أريبا الخاص بك.	
K	نعم	نر غب في التسجيل على منصة Ariba Commerce Cloud للمشاركة في طلبات المشتريات الخاصة بمؤسسة ميرسي كور.	2
K	نعم	نعتزم إرسال عرضنا عبر البريد الإلكتروني لأننا غير قادرين على التسجيل في منصة Ariba Commerce Cloud. نطلب تقديم مستندات طلب عروض الأسعار أو حزمة المناقصة عبر البريد الإلكتروني.	3
Y	نعم	نعتزم تقديم عطاءنا أو عرضنا عبر صندوق المناقصات لأننا غير قادرين على التسجيل في منصة Ariba Commerce Cloud. ونطلب توفير وثيقة طلب عروض الأسعار أو حزمة المناقصة بصيغة نسخ مطبوعة اورقية.	4

بهذا نعلن عن نية المنظمة في المشاركة في عملية طرح العروض التنافسية.

رقم/أرقام الهاتف:	
التوقيع (فقط إذا تم تقديم الطلب شخصياً):	
التاريخ:	

نموذج بيانات المورد

سيتم استخدام البيانات المقدَّمة لتقييم الشركة قبل إبرام العقود مع منظمة ميرسي كور. يُرجى تعبئة جميع الحقول.

بيانات المورد

	** ***
	اسم الشركة
	أي أسماء أخرى تعمل
	بها الشركة (الاُحتصارات، والتواريخ المختصرة، والأسماء
	والتواريخ المختصرة، والاسماء
	الأسماء السابقة للشركة
	الاسماء السابقة للشركة
	1
	العنوان
	· ectar : ti
	الموقع الإلكتروني
	الهاتف/الفاكس
الهاتف: الفاكس:	الهاتف/الفاكس الأرقام
الاسم:	جهة الاتصال الأساسية
رقم المهاتف:	





عدد الموظفين
عدد المواقع
مملوكة للحكومة (نعم/لا)
أسماء أعضاء مجلس الإدارة
أسماء مالكي الشركة
الشركات الأم (إن وجدت)
الشركات التابعة أو المرتبطة (إن وجدت)

المعلومات المالية

	اسم البنك وعنوانه
	الاسم الذي تسجل به الشركة في البنك
التحويل البنكي نعم لا	
	حدد شروط الدفع القياسية (صافي 15، 30، الخ)

المراجع

اسم جهة الاتصال، الهاتف، عنوان البريد الإلكتروني:	اسم العميل:
اسم جهة الاتصال، الهاتف، عنوان البريد الإلكتروني:	اسم العميل:
اسم جهة الاتصال، الهاتف، عنوان البريد الإلكتروني:	اسم العميل:





إقرار المورد بمطابقة الشروط

تُشهد الشركة بما يلي:

- 1. أنها وشركاتها التابعة والفرعية وملاكها ومسؤوليها وأعضاء مجلس إدارتها وموظفيها الأساسيين (على حد علمها) أنها ليست خاضعة لأي عقوبات أو تسميات أو قواعد مانحة أو حظر من أي حكومة، أو قوانين تمنع التعامل معها/معهم. ليست موضوع أي تحقيق من قبل حكومات مانحة بشأن سوء تصرف مع أي مستفيد آخر من تمويل تلك الجهات المانحة.
- 2. أنها وشركاتها التابعة والفرعية وملاكها ومسؤوليها وأعضاء مجلس إدارتها وموظفيها الأساسبين لم تشارك ولا تشارك في أي شكل من أشكال الإرهاب أو الهجمات على المدنيين، كما أنها لا تقدم أي دعم مادي أو موارد مالية لأفراد أو منظمات تشارك في أي شكل من أشكال الإرهاب أو الهجمات المتعمدة على المدنيين.
- 3. أنها وشركاتها التابعة والفرعية وملاكها ومسؤوليها وأعضاء مجلس إدارتها وموظفيها الأساسيين لم تشارك ولا تشارك في أي شكل من أشكال تصنيع أو نقل أو بيع أو توزيع الأسلحة أو المخدرات.
- 4. أنها لم تتخلف عن سداد أي اتفاق ائتماني جوهري، أو في حالة إفلاس، أو تصفية، أو تحت إدارة قضائية، أو قد دخلت في ترتيبات مع الداننين، أو أوقفت أنشطتها التجارية، أو هي موضوع إجراءات قضائية متعلقة بهذه الأمور، أو في أي وضع مماثل ينشأ عن إجراءات مشابهة منصوص عليها في التشريعات أو الأنظمة الوطنية.
 - ح. لم يثبت أبدأ خلال السنتين الماضيتين خرق الشركة لأي عقد جو هرى بأي حكم من أي جهة قضائية.
 - 6. أنها تسدد الضرائب المستحقة في مواعيدها ولا تخضع حالياً لأي تحقيق أو إجراءات قضائية تتعلق بالضرائب المتأخرة.
 - 7. أنها تلتزم بتوفير تأمين تعويضات العمال لموظفيها وفقاً لقوانين الدول التي تعمل بها.
 - 8. أنها تفي بالتزاماتها تجاه تأمينات الضمان الاجتماعي وفقاً لمتطلبات القوانين في الدول التي تعمل بها.
- و. أنها وملاكها ومسؤوليها وأعضاء مجلس إدارتها لم يصدر أي أحكام إدانة بحقهم تتعلق بسيرتهم المهنية، كما لم يثبت ارتكابهم لأي مخالفات مهنية جسيمة.
- 10. أنها وشركاتها التابعة والفرعية وملاكها ومسؤوليها وأعضاء مجلس إدارتها وموظفيها الأساسيين لم تكن موضوع أي تحقيق جنائي أو حكم قضائي يتعلق بالاحتيال أو الفساد أو الاتجار بالبشر أو التجسس أو نقل الأسلحة أو التهريب أو الاستغلال الجنسي أو الاعتداء الجنسي أو سرء السلوك الجنسي الداخلي أو إساءة معاملة الأطفال أو استغلالهم أو الانتماء لمنظمة إجرامية أو أي نشاط إجرامي آخر.
- 11. أنها تتعامل مع موظفيها بكرامة واحترام، وتلتزم بمعايير التشغيل الاجتماعية التي تشمل: ظروف العمل والحقوق الاجتماعية؛ وتجنب عمالة الأطفال أو العمل القسري أو السخرة أو الاتجار بالبشر أو الاستغلال؛ وضمان توفير ظروف عمل آمنة ومعقولة؛ وحرية التنظيم؛ والحماية من التحرش (بما في ذلك التحرش الجنسي) والاستغلال والإساءة والتنمر والتمييز؛ وحماية الحقوق الاجتماعية الأساسية لموظفيها ولمستفيدي منظمة ميرسي كور.
- 12. أنه على حد علمها، لا يوجد أي موظف أو مسؤول أو مستشار أو طرف آخر مرتبط بمنظمة ميرسي كور له مصلحة مالية في أنشطة الشركة التجارية، كما أنه لا توجد أي صلة قرابة بين أي موظف في ميرسي كور وأي من ملاك الشركة أو مسؤوليها أو مديريها أو موظفيها. وفي حال وجود أي من هذه العلاقات، تتعهد الشركة بالإفصاح عنها فوراً لمنظمة ميرسي كور وضمان عدم استخدامها التأثير بشكل غير لائق. سيؤدي اكتشاف أي تضارب مصالح غير معلن عنه إلى إلغاء فوري لحالة الشركة كمورد معتمد واستبعادها من المشاركة في أي عمليات شراء مستقبلية لمنظمة ميرسي كور.
- 13. أنها تدرك أن أي محاولة أو اتفاق لتقديم أي شيء ذي قيمة لأي موظف أو وكيل أو ممثل عن منظمة ميرسي كور بهدف حث ذلك الشخص على منح الشركة عقداً أو اتخاذ أو عدم اتخاذ أي إجراء متعلق بأي عقد، سيؤدي إلى الإنهاء الفوري لأي اتفاقية. تقر الشركة بعدم ممارستها لمثل هذا السلوك.
- 14. أنها تدرك أن منظمة ميرسي كور تهدف إلى تحقيق المنافسة العادلة والمفتوحة والحصول على الأسعار الأكثر تنافسية، وأن أي محاولة من قبل الشركة لتقويض هذه المنافسة العادلة بما في ذلك التواطؤ مع مقدمي عروض آخرين لتثبيت الأسعار، أو استبعاد المنافسين، أو طلب معلومات سرية من ميرسي كور أو من مقدمي عروض آخرين، أو استخدام شركات متعددة ذات صلة أو خاضعة السيطرة لإيهام وجود منافسة، أو أي نشاط مشابه سيؤدي إلى إنهاء أي اتفاقية فوراً. تقر الشركة بعدم ممارستها لمثل هذا السلوك.
- 15. أنها تدرك أن منظمة ميرسي كور تحظر على أي من شركائها أو مورديها تقديم رشاوى للموظفين العموميين، وتؤكد أنها لا تمارس مثل هذه الأفعال.
 - 16. أنها لا تمارس أعمالاً تحت أسماء أو ألقاب أخرى غير تلك التي أعلنت عنها لمنظمة ميرسي كور.

في حال عدم تمكن الشركة من الإقرار بأي من البنود أعلاه، يتوجب عليها تقديم تفسير مفصّل لسبب ذلك. ويجوز لمنظمة ميرسي كور أن تأخذ الظروف الفردية بعين الاعتبار في بعض الحالات. ومع ذلك، فإنَّ أي إقرار زائف قد يشكل سبباً للإقصاء الفوري وإنهاء أي اتفاقيات مستقبلية.





ت المورد، فإنك تُقر وتشهد بأن شركتك مؤهلة لتوريد البضائع والخدمات للمنظمات الممولة من جهات مانحة له المذكورة أعلاه دقيقة وحقيقية.	بتوقیعك على نموذج بیانا كبرى، وأن جميع البيانات
	اسم الشركة:
	اسم الممثل:
	التوقيع:
	التاريخ:

